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Referat 

 
 
 
1. Budget 2024 – oplæg fra FU. Inkl. forslag til afvikling eller erstatning for 

brorefusion (til endelig vedtagelse på bestyrelsesmøde d. 24.10.23) 
- FU har godkendt, at bestyrelsen kommer med forslag på repræsentantskabsmødet 
om at, der fremsættes et forslag for deltagelse i Sommerlandsturneringen, hvor bro og 
færgerefusion fjernes, samtidig med at tilmeldingsgebyret nedsættes tilsvarende. 
Forslag til nyt tilmeldingsgebyr gradueres efter foruddefinerede parametre. 
 

2. Informationer 
- Rikke: Har fået lavet en promoveringsvideo til petanquesportens dag, samt billeder 
til generel promovering af sporten. 
- Der skulle have været afholdt træneruddannelse i år, men den er rykket til næste år. 
Anbefaling fra DIF er at droppe udvikling af en træneruddannelse, da det er for 
ressourcekrævende at udvikle. I stedet laver vi et pilotprojekt i form af et trænerforløb 
for udvalgte klubber. Alle klubber kan søge om at være med i trænerforløbet.  
- Deltaget i Sportstech festival sammen med Jacob fra TU. Her har de kigget på et 
rekrutteringsredskab, som Rikke gerne vil teste af på nogle klubber. Jakob fik 
inspiration til streaming. 
- Rikke har været til møde med Lars om koncentrationssportens hus (se ref. FU) Finn 
deltager i mødet om koncentrationssportens hus i Århus. 
- Rikke og Lars har været til møde i Odense for at drøfte senior OL (se ref. FU) 
- Kraftcentret – Ønsker at det drøftes om man evt. kan åbne op for aldersgrænsen, så 
flere har mulighed for at komme og dygtiggøre sig. Aldersgrænsen er på nuværende 
tidspunkt 30 år. 
- Kontoret: Der er stadig klubber der ikke har betalt kontingent for 2023. Disse har 
fået tilsendt en påmindelse på mail.  
- Dommerudvalg: Arbejder fortsat med TU på at få lavet nogle tøjregulativer.  

 
 
3. Planlægning af repræsentantskabsmødet – og af punkter på mødet, samt 

deadline for beretninger. 
- Beretninger – Beretninger fra div. udvalg bedes sendt til sekretariatet senest 
d. 23.10.23 
- Oplæg til drøftelsen om Veteranudvalg 
- Forslag til kandidater til bestyrelse og udvalg 
repræsentantskabsmødet 
- Frivillighedsprisen – Frivillighedsprisen bliver i år ikke uddelt, da det 
generelt er svært at få klubberne til at indstille til prisen 
- Club 100 tegnnåle (opdatering af listen) – Sekretariatet opdaterer listen 
- Hæderstegn og Æresnål – er der nogen kandidater – Forslag til 
hæderstegn og æresnål ønskes 
 
 
 



 
 
 

4. Nyt fra udvalgene 

a. DMT – Danish Masters Tour 
a. Første afdeling på lørdag. Håber på en god start. Mange har undret sig over 

holdenes sammensætning. Der kan kun peges fingre at det sidste ranglistehold. 
Det inviterede hold deltager kun den ene gang. Vi har spurgt en del fra 
ranglistens øverste del, men har fået en del frameldinger  

b. SLT 
a. Der har været udsendt et spørgeskema til alle spillere og medlemmer af DPF 

med licens. Der er indkommet 183 svar. Der kommer en nærmere analyse på et 
af de kommende B-møder. 

 
c. DM-ugen 

a. Se forslag til afvikling senere på mødet. Har lavet udkast til kalender. Det har 
ikke været nemt, da der skal tages hensyn til DGI. Kalenderen vedtages på TU-
møde den 23. oktober 2023. 

 
d. SSBF 

a. Vi spiller returkamp i Starmasters den 14. oktober 2023. Jakob er 
turneringsleder. Forslag fra DK og SSBF om, at der næste år også bliver en 
dame veterankamp med et hold fra de to forbund. 

e. DVC 
a. Vi er nået frem til finalen i Starmasters 15. oktober 2023. De fire hold er: 

i. KPK 3 
ii. Starmasters 2 
iii. Holbæk 1 
iv. Jonstrup 1 

 
f. Spilledragt næste år i SLT 

a. DU og TU udarbejder nye retningslinjer om spilledragt i Elitedivisionen i 2024. 
Fra 2025 skal retningslinjer gælde for alle divisioner (ikke serier). 

 
 
 
5. DM i fremtiden – forslag fra TU v/John 
 

TU vil gerne have indført DM i Mix-triple som fast disciplin. John har været til møde 
omkring DM-ugen 2024. Vi som forbund, er meget interesserede i at deltage. Det lader 
dog til, at der ikke er den samme interesse fra spillerne i at deltage som tidligere.  
 
TU’s nye tanker er at DM deles op i 3 stævner. Baggrunden er, at der ikke er den 
samme interesse fra spillerne i at deltage som tidligere. Det kan ses på 



deltagerantallet. 
 
 - TU foreslår at DM fremadrettet bliver afholdt som følger:  
 

1. DM-turnering afholdes under DM-ugen – mix double / mix-triple. Dagene afhænger 
af eventuel TV-dækning. 
 

2. DM-turnering som tidligere har været afholdt i uge 26-27, skal rykkes til august 
måned – evt. d. 14. – 16. 
Der spilles Single, double og triple. Åben række – herrer og damer. Ingen 
aldersopdeling. Juniorer får egne rækker  

 
3. DM-turnering skal afholdes i oktober for veteraner (+55) 

Der spilles single, double, triple.  
 

Bestyrelsen synes at forslaget lyder spændende. TU laver en præsentation til 
fremlæggelse på repræsentantskabsmødet. 

 
  
6. Drøftelser om emner til den kommende strategiaftale og status på nuværende 

(kan udsættes) – Punktet er udsat til næste møde 
 

7. Nyt landsholdstøj. Tilsyneladende er der udbredt utilfredshed med det nye. 
- Det blev besluttet at der efter repræsentantskabsmødet, nedsættes et tøjudvalg 
bestående af 5 personer. Disse vil bestå af flg.:  
1 A-trup Dame 
1 A-trup Herre 
1 Veteran 
1 fra bestyrelsen 
1 fra eliteudvalget.  
Rikke kontakter andre forbund der har lignende sportsgren for at høre hvilke 
leverandører og kravspecifikationer de har.  

 
8. Evt. 
 - Der var ikke noget til evt. 
 
Næste møde:  
24.10.23 kl. 16.00 


	Bestyrelsesmøde DPF
	Den 3/10 2023 kl. 17:00

	Referat

